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KH 10.02.2020 § 50

 Kaupunginhallituksen on vuosittain lueteltava valtuutettujen tekemät
ja kaupunginhallitukselle lähetetyt aloitteet, joita valtuusto ei edel li-
sen vuoden loppuun mennessä ole lopullisesti käsitellyt. Samalla on
il moi tet ta va toimenpiteet, joihin niiden johdosta on ryhdytty. Val tuus-
to voi asiaa käsiteltäessä todeta, mitkä aloitteista on käsitelty lop-
puun.

 - Johanna Häggmanin sekä 18 muun valtuutetun ja varavaltuutetun
ko kouk ses sa 30.5.2016 tekemä lapsivaikutusten arviointia koskenut
val tuus to aloi te oli vuoden 2019 lopussa sivistys- ja tu le vai suus pal ve-
lu jen toimialalla käsiteltävänä. Tämän jälkeen valtuusto totesi ko ko-
uk ses saan 27.1.2020 aloitteen tulleen loppuun käsitellyksi.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 20.6.2016 tekemä pal ve lu verk ko-
sel vi tyk sen lisäyksiä koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo pus-
sa sivistys- ja tulevaisuuspalvelujen sekä teknisen ja ym pä ris tö toi-
men toimialoilla yhteisesti käsiteltävänä.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 20.6.2016 tekemä kaupungin tie-
ja rakennushankkeista tiedottamista koskenut valtuustoaloite oli vuo-
den 2019 lopussa keskushallinnolla ja teknisen ja ympäristötoimen
toi mi alal la käsiteltävänä. Tämän jälkeen kaupunginhallitus käsitteli
aloi tet ta ko kouk ses saan 4.2.2020 ja päätti saattaa aloitteen val tuus-
tolle kä si tel tä väk si.

 - Marjo Kotioja-Partasen sekä 19 muun valtuutetun kokouksesssa
14.11.2016 tekemä lasten ja nuorten harrastusmahdollisuuksia kos-
ke nut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa sivistys- ja tu le vai-
suus pal ve lu jen toimialalla käsiteltävänä. Tämän jälkeen kau pun gin-
hal li tus kä sit te li aloi tet ta ko kouk ses saan 10.2.2020 ja päätti saattaa
aloit teen val tuus tolle kä si tel tä väk si.

 - Janne Vuorenmaan sekä 13 muun valtuutetun ja varavaltuutetun
ko kouk ses sa 13.2.2017 tekemä pyörätieliittymien ja suojateiden
muut ta mis ta koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa tek ni-
sen ja ympäristötoimen toimialalla käsiteltävänä.

 - Sanni Grahn-Laasosen sekä 23 muun valtuutetun ja va ra val tuu te-
tun kokouksessa 13.2.2017 tekemä maksuttoman var hais kas va tuk-



sen toteutuksen selvittämistä koskenut valtuustoaloite oli vuoden
2019 lopussa sivistys- ja tulevaisuuspalvelujen toimialalla kä si tel tä-
vä nä. Tämän jälkeen valtuusto totesi kokouksessaan 27.1.2020
aloit teen tul leen loppuun käsitellyksi.

 - Ilkka Joenpalon sekä 19 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 27.3.2017 tekemä valtuuston päätettäväksi kuuluvien
asioi den lisäämistä koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo pus sa
keskushallinnolla käsiteltävänä.

 - Emmi Lintosen sekä kahdeksan muun valtuutetun kokouksessa
27.3.2017 tekemä aamukerhoja koskenut valtuustoaloite oli vuoden
2019 lopussa sivistys- ja tulevaisuuspalveluiden toimialalla kä si tel tä-
vä nä. Tämän jälkeen valtuusto totesi kokouksessan 27.1.2020 aloit-
teen tul leen loppuun käsitellyksi.

 - Emmi Lintosen sekä kahdeksan muun valtuutetun kokouksessa
27.3.2017 tekemä ikäihmisille järjestettävää tietoteknisten laitteiden
käy tön opetusta koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa si-
vis tys- ja tulevaisuuspalvelujen toimialalla käsiteltävänä. Tämän jäl-
keen  val tuus to totesi kokouksessaan 27.1.2020 aloitteen tulleen lop-
puun kä si tel lyk si.

 - Sirkka-Liisa Anttilan sekä 12 muun valtuutetun ja varavaltuutetun
ko kouk ses sa 27.3.2017 tekemä varhaiskasvatuksen asia kas mak su ja
koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa sivistys- ja tu le vai-
suus pal ve lui den toimialalla käsiteltävänä. Tämän jälkeen val tuus to
to te si kokouksessaan 27.1.2020 aloitteen tulleen loppuun kä si tel lyk-
si.

 - Vasemmistoliiton valtuustoryhmän kokouksessa 27.3.2017 tekemä
Ve si hel men lippuja koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo pus sa
sivistys- ja tulevaisuuspalvelujen toimialalla käsiteltävänä. Tämän jäl-
keen  val tuus to totesi kokouksessan 27.1.2020 aloitteen tulleen lop-
puun kä si tel lyk si.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 29.5.2017 tekemä liikenneväyliä
ja leikkikenttää koskenut valtuustoaloite on vuoden 2019 lopussa
tek ni sen ja ympäristötoimen toimialalla käsiteltävänä.

 - Janne Vuorenmaan ja Ilkka Joenpalon kokouksessa 21.8.2017 te-
ke mä ammattioppilaitoksen metallitöiden koulutusta koskenut val-
tuus to aloi te oli vuoden 2019 lopussa keskushallinnolla kä si tel tä vä nä.

 - Johanna Häggmanin sekä 13 muun valtuutetun ja varavaltuutetun
ko kouk ses sa 4.9.2017 tekemä maksuttoman var hais kas va tuk sen ko-
kei lua koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo pus sa sivistys- ja
tulevaisuuspalveluiden toimialalla käsiteltävänä. Tämän jälkeen val-



tuus to totesi kokouksessan 27.1.2020 aloitteen tulleen lop puun  kä si-
tel lyk si.

 - Merja Isotalon sekä kahden varavaltuutetun kokouksessa 4.9.2017
te ke mä Salmistonmäen-Loimalammin luon non suo je lu alu een kun-
nos ta mis ta koskenut valtuustoaloite oli vuo den 2019 lopussa tek ni-
sen ja ympäristötoimen toimia lalla käsiteltävänä.

 - Emmi Lintosen sekä 19 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 4.9.2017 tekemä koulujen ja päiväkotien tarpeisiin teh tä-
viä tiloja koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa kes kus-
hal lin nol la, sivistys- ja tulevaisuuspalveluiden toimialalla sekä tek ni-
sen ja ym pä ris tö toi men toimialalla yhteisesti val mis tel ta va na.

 - Jouni Mäkelän sekä 12 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 13.11.2017 tekemä tasa-arvon ja yh den ver tai suu den
edis tä mis tä koskenut valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo pus sa kes-
kus hal lin nol la käsiteltävänä.

 - Lotta Saarenmaan sekä 30 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 13.11.2017 tekemä Finlayson Oy:n kaupungille luo vut ta-
maa tekstiilikokoelmaa koskenut valtuustoaloite oli vuo den 2019 lo-
pus sa sivistys- ja tulevaisuuspalvelujen toi mi alal la käsiteltävänä.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 12.2.2018 tekemä lii ken ne merk-
kien lisäämistä koskeva valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa tek-
ni sen ja ympäristötoimen toimialalla kä si tel tä vä nä.

 - Emmi Lintosen sekä 29 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 23.4.2018 tekemä liikuntavälinelainaamon pe rus ta mis ta
kos ke va valtuustoaloite on ollut vuoden 2019 lopussa si vis tys- ja tu-
le vai suus pal ve lu jen toimialalla käsiteltävänä. Tämän jälkeen val tuus-
to to te si kokouksessaan 27.1.2020 aloitteen tulleen loppuun kä si tel-
lyk si.

 - Janne Vuorenmaan sekä yhdeksän muun valtuutetun kokouksessa
23.4.2018 tekemä polkupyöri en kierrätyksen, korjauksen ja vuok-
rauk sen jär jes tä mis tä sekä työpajojen toiminnan edistämistä kos ke-
va val tuus to aloi te oli vuoden 2019 lopussa sivistys- ja tu le vai suus-
pal ve lu jen toimialalla käsiteltävänä. Tämän jälkeen valtuusto totesi
ko kouk ses saan 27.1.2020 aloitteen tulleen loppuun käsitellyksi.

 -  Maija Krannin sekä 38 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 3.9.2018 tekemä kaupungin lii ken ne puis toa koskenut val-
tuus to aloi te oli vuoden 2019 lopussa tek ni sen ja ympäristötoimen se-
kä sivistys- ja tulevaisuuspalvelujen toimialoilla käsiteltävänä. Tä män
jälkeen  val tuus to totesi kokouksessaan 27.1.2020 aloitteen tul leen
lop puun  kä si tel lyk si.



 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 3.9.2018 tekemä lii ken ne jär jes te-
ly jä koskenut valtuustoa loi te oli vuoden 2019 lopussa teknisen ja ym-
pä ris tö toi men toimialalla käsiteltävänä.

 - Lotta Saarenmaan ja Maija Krannin kokouksessa 8.10.2018 te ke-
mä lasten ja nuorten ke sä lei rien järjestämistä koskenut val tuus to aloi-
te oli vuo den 2019 lopussa si vis tys- ja tulevaisuuspalveluiden toi mi-
alal la kä si tel tä vä nä. Tämän jälkeen valtuusto totesi ko kouk ses saan
27.1.2020 aloitteen tulleen loppuun käsitellyksi.

 - Risto Aaltosen sekä kuuden muun valtuutetun kokouksessa
8.10.2018 tekemä Kaskenkadulle rakennettavaa kevyenliikenteen
väy lää kos ke va valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa teknisen ja
ym pä ris tö toi men toimialalla käsiteltävänä.

 - Sirkka-Liisa Ilvosen sekä sitsemän muun valtuutetun ja va ra val tuu-
te tun ko kouk ses sa 8.10.2018 tekemä kuntalaisten liik ku mis edel ly tys-
ten pa ran ta mis ta koskeva valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo pus sa
tek ni sen ja ympäristötoimen sekä sivistys- ja tu le vai suus pal ve lu jen
toi mi aloil la käsiteltävänä.

 - Tapio Virtasen sekä 18 muun valtuutetun kokouksessa 12.11.2018
te ke mä Ystävyydentien liikennöinnin turvallisuutta ja sujuvuutta kos-
ke va valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa teknisen ja ym pä ris tö-
toi men toimialalla käsiteltävänä.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 12.11.2018 tekemä autoilun ja
pyö räi lyn turvallisuutta koskeva valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo-
pus sa teknisen ja ympäristötoimen toimialalla kä si tel tä vä nä.

 - Emmi Lintosen sekä 16 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 10.12.2018 te ke mä kuntalaisten päätöksentekoon osal li-
suut ta edistävän net ti si vun julkaisemista koskeva val tuus to aloi te oli
vuo den 2019 lopussa keskushallinnon ja muiden toimialojen yh tei-
ses ti valmisteltavana.

 - Emmi Lintosen sekä 10 muun valtuutetun kokouksessa 14.1.2019
te ke mä seudun veto- ja pi to voi ma te ki jöi den parantamista pohtivan
yh teis työ eli men pe rus ta mis ta koskeva valtuustoaloite oli vuoden
2019 lopussa kes kus hal lin nol la käsiteltävänä.

 - Pasi Vikmanin sekä 9 muun valtuutetun kokouksessa 14.1.2019 te-
ke mä köyhyysohjelman laa ti mis ta koskeva valtuustoaloite oli vuo den
2019 lopussa kes kus hal lin nol la käsiteltävänä.

 - Janne Vuorenmaan, Ilkka Joenpalon ja Eino Järvisen kokouksessa
25.2.2019 tekemä ja lan ku lun ja pyöräilyn helpottamiseksi tehtäviä lii-



ken ne jär jes te ly jä kos ke va valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa
tek ni sen ja ym pä ris tö toi men toimialalla käsiteltävänä.

 - Saara Jokisen sekä 23 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 25.3.2019 te ke mä peruskoulun jälkeen jatkettavan opis-
ke lun mahdollistamista kos ke va valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo-
pus sa sivistys- ja tu le vai suus pal ve lu jen toimialalla kä si tel tä vä nä. Tä-
män jälkeen kau pun gin hal li tus käsitteli aloitetta ko kouk ses saan
10.2.2020 ja päätti saat taa sen valtuuston käsiteltäväksi.

 - Merja Isotalon ja Maija Krannin seutukunnallista kulttuuriyhteistyötä
kos ke va valtuustoaloite oli vuoden 2019 lopussa sivistys- ja tu le vai-
suus pal ve luiden toimialalla kä si tel tä vä nä.

 - Lotta Saarenmaan sekä 33 muun valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 14.5.2019 te ke mä lasten ja nuorten varhaisen tuen mie-
len ter veys pal ve lu ja kos ke va valtuustoaloite oli vuoden 2019 lo pus sa
sivistys- ja tu le vai suus pal ve luiden toimialalla käsiteltävänä.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 14.5.2019 tekemä mo ni toi mi kes-
kuk seen sijoitettavia eri lai sia harrastiloja koskeva valtuustoaloite oli
vuo den 2019 lopussa tek ni sen ja ympäristötoimen toimialalla kä si tel-
tä vä nä.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 14.5.2019 tekemä kaupungin
kes kus tan py sä köin ti jär jes te ly jä koskeva valtuustoaloite oli vuoden
2019 lopussa teknisen ja ym pä ris tö toi men toimialalla käsiteltävänä.

 - Sanni Grahn-Laasosen sekä seitsemän muun valtuutetun ja va ra-
val tuu te tun fors sa lais ten lasten ja nuor ten lukutaidon sekä lu ku har-
ras tuk sen edis tä mis tä koskeva val tuus to aloi te oli vuoden 2019 lo-
pus sa si vis tys- ja tu le vai suus pal ve luiden toimialalla käsiteltävänä.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 9.9.2019 tekemä Isoniityntien
leik ki ken tän leikkivälineitä kos ke va valtuustoaloite oli vuoden 2019
lo pus sa sivistys- ja tu le vai suus pal ve luiden sekä teknisen ja ym pä ris-
tö toi men toimialoilla yhteisesti kä si tel tä vä nä.

 - Riikka Kinnusen sekä 12 muu valtuutetun ja varavaltuutetun ko-
kouk ses sa 11.11.2019 te ke mä kaupungin ostolaskujen julkaisemista
kos ke va valtuustoaloite oli vuo den 2019 lopussa keskushallinnolla
kä si tel tä vä nä.

 - Johanna Häggmanin sekä 19 muun valtuutetun ja varavaltuutetun
ko kouk ses sa 11.11.2019 te ke mä ulkomaisten elintarvikkeiden käy-
tön puolittamista koskeva val tuus to aloi te oli vuoden 2019 lopussa
kes kus hal lin nol la kä si tel tä vä nä.



 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 11.11.2019 tekemä kaupungin
kes kus tan lii ken ne jär jes te ly jä koskeva valtuustoaloite oli vuoden
2019 lopussa teknisen ja ym pä ris tö toi men toimialalla käsiteltävänä.

 - Janne Vuorenmaan kokouksessa 9.12.2019 tekemää Uudenkylän
alu een liikennejärjestelyjä kos ke vaa valtuustoaloitetta käsiteltiin kau-
pun gin hal li tuk sen kokouksessa 13.1.2020. Kaupunginhallitus antoi
yh dys kun ta lau ta kun nal le tehtäväksi laatia aloitteessa tarkoitettua
asiaa koskeva selvitys ja mahdollinen toimenpide-esitys kau pun gin-
hal li tuk sen käsiteltäväksi. Kaupunginhallitus käsitteli yh dys kun ta lau-
ta kun nan selvitystä kokouksessa 10.2.2020 ja päätti saattaa aloit-
teen val tuus tol le käsiteltäväksi.

 - Johanna Häggmanin sekä 16 muun valtuutetun ja varavaltuutetun
ko kouk ses sa 9.12.2019 te ke mää Kiimassuon alueen lii ken ne tur val li-
suu den parantamista kos ke vaa valtuustoaloitetta käsiteltiin kau pun-
gin hal li tuk sen kokouksessa 13.1.2020. Kaupunginallitus antoi yh dys-
kun ta lau ta kun nal le tehtäväksi laatia aloitteessa tarkoitettua asiaa
kos ke va selvitys ja mahdollinen toimenpide-esitys kau pun gin hal li tuk-
sen käsiteltäväksi.

 (MN)

Kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus ehdottaa, että valtuusto mer kit-
see vuoden 2019 lopussa keskeneräisinä olleiden val tuus to aloit tei-
den yllä selostetut käsittelyvaiheet tiedoksi.

Päätös: Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen.
KV 24.02.2020 § 25

Kaupunginhallitus: Valtuusto mer kit see vuoden 2019 lopussa kes-
ken eräi si nä olleiden val tuus to aloit tei den yllä selostetut kä sit te ly vai-
heet tiedoksi.

Päätös: Valtuusto hyväksyi yksimielisesti kaupunginhallituksen
ehdotuksen.


